
 
1 (2) 

 12 december 2023 
 

  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Natur- och trafiknämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 

 

 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  193 NTN-2023-00265 

Motion - Utveckla en digital projektportal (NL) 

Beslut 

Natur- och trafiknämnden föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Kommunfullmäktige noterar att det pågår ett arbete med att utreda behovet av den digitala 

plattform som behövs i projekten och att samverkan sker mellan anläggning, offentlig 

utemiljö och trafikenheten. 

Motionen är därmed färdigbehandlad. 

Sammanfattning av ärendet 

Motionen hänvisar till den revision som tidigare gjorts på anläggningsenheten kring deras 

arbete med ekonomi och ÄTA (Ändrings, Tilläggs- och Avgående arbeten) i projekten. Där 

kommunens förtroendevalda revisorer som genomförde granskningen gav 

rekommendationer till kommunstyrelsen. 

Motionens förslag är att ge kommunstyrelsen i uppdrag att utreda hur den digitala 

projektportalen kan utvecklas och kopplas till nutida databearbetningsmetoder, exempelvis 

AI. 

AI är en relativt ny teknik som börjar få genomslag inom flera områden och som ger både 

möjligheter och utmaningar. För att implementeras för kalkylframtagande är det tillgång till 

användbara data som är den största utmaningen. 

Anläggningsenheten fortsätter sitt arbete med att hitta en plattform för en framtida 

projektportal och kommer i samband med detta även undersöka möjligheten att 

implementera AI lösningar. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse daterad den 18 november 2023 

Bilaga Motion 

Yrkanden 

Peter Zethraeus (M) yrkade bifall till enhetens förslag.  

Beslutsgång 

Natur- och trafiknämnden beslutade enligt enhetens förslag.  
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Protokollsanteckning 

Lina Olsson (NL) lät anteckna följande till protokollet. 

”Nackalistan tackar för ett detaljerat motionssvar från enheten från offentlig utemiljö.  

Vi välkomnar att arbete med att utreda behovet av digitala plattform pågår och att 

anläggning, offentlig utemiljö och trafikenheten samverkar kring detta. 

Vi återkommer med vårt ställningstagande i kommunstyrelsen, när vi fått motionssvar från 

kommunstyrelsens stadsutvecklingsskott inklusive en sammanvägd bedömning från 

tjänstemännen.” 
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